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Protokół Nr X/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 17 maja 2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 17 maja 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:59 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 mieszkańcy. 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady X sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani  Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy, 

Pana Mariana Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” oraz  

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali 

konferencyjną.  

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator, na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 13 radnych (nieobecni radny Piotr Maciej Płatos, radna Anna Maria Zeliaś).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Nie wniesiono uwag. W związku z tym p. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold 

Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś, Wiesław Grembosz ( wyszedł z sali obrad)  

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr IX/19 z dnia 29 marca 2019r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków 

b. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica 

na lata 2019-2026. 

c. w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

8. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 4  Przyjęcie Protokołu Nr IX/19 z dnia 29 marca 2019r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr IX/19 z dnia 29 marca 2019r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia 

Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold 

Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Grembosz ( wyszedł z sali obrad), Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś 

 

 

Ad. 5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Pana Tadeusza Kawę 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej o przedstawienie protokołu z posiedzenia wspólnego 

komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej odbytego w dniu 12 kwietnia 2019r.   

Do protokołu zadał pytanie:  

Radny Leopold Rup zwrócił uwagę, że odcinek obwodnicy nie jest jeszcze w takim złym 

stanie, a przewidzianą kwotę wkładu własnego 400 tyś. zł można przeznaczyć na inne odcinki 

dróg.  

Radny Łukasz Kozłowski zapytał, czy na najbliższą sesje jest możliwość zaproszenia 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.  

Radny Michał Sławomir Lalewicz jeżeli jest możliwość uzyskania 70 % dofinansowania na 

remont odcinka obwodnicy to złożenie przez Gminę  wniosku było zasadne.  
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Następnie Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła 

Przewodniczącego Komisji  Gospodarczej, Budżetu i Finansów  o przedstawienie informacji z 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 16 maja 2019r.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica dla uzupełnienia odczytanego protokołu 

przez Przewodniczącego Komisji poinformował, że został ogłoszony przetarg na rozbudowę 

sieci wodociągowej i kanalizacyjnej  przedłużenie ul. Brzozowej i ul. Południowej. Następnie 

zwrócił uwagę, co do kwestii budowy wodociągu w miejscowości Brody – budowa od Bydłowej 

to w chwili obecnej koncepcja a nie pewnik. W kwestii Funduszu Dróg Samorządowych 

budowy dróg ul. Stopnickiej i drogi przez miejscowość Bydłowa – na dzień dzisiejszy wniosek 

przeszedł tylko ocenę formalną, nie mamy podpisanej umowy.  

Do protokołu zadał pytanie:  

Radny Wiesław Czupryn do protokołu odczytanego przez Przewodniczącego czy zaszła 

pomyłka w liczbie odczytane zostało 83 m 3 zużytej wody w gospodarstwach domowych.   

Przewodniczący Komisji Leopold Rup wyjaśnił, że prawidłowa liczba ujęta w protokole to 

89 000 m 3  - źle zostało odczytane.  

 Radny Wiesław Grembosz poprosił o wyjaśnienie podwyżki.  

 Przewodniczący Komisji Leopold Rup wyjaśnił, że stanowisko komisji jest, żeby dopłata 

do 1 m 3 dostarczanej wody wynosiła 0,81 zł.  

 

Następnie Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Panią Anetę 

Skurską Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji z posiedzenia 

Komisji z dn. 16 maja br.  

Pytań do protokołu nie wniesiono.  

 

Ad 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.  

Radni nie złożyli interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani  Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy 

projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów.  
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Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków 

W dyskusji :  

Radny Stanisław Skórski jeżeli Dyrektor Wód Polskich podnosi cenę wody jaka ma 

obowiązywać w Gminie, to w jakim celu jest rada , z czego mamy dopłacać do wody.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica wyjaśnił, że taryfy opracowywane są 

przez Gminę, a  następnie przykazywane do zatwierdzenia przez Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej ale to nie znaczy, że zarząd ustala nam cenę.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr X/54/19.  

 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą:  
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Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr X/55/19.  

 

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą:  

zmian w planie dochodów  budżetowych na 2019 rok  

w rozdziale 70005- Gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

Zwiększono: 

- § 0550 –Wpływy z opłat z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości o kwotę 503,00 zł 

W rozdziale 75616 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków       

i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych: 

Zwiększono: 

-§ 0360 –Wpływy z podatku od spadków i darowizn o kwotę 3.500,00 zł. 

W rozdziale 80195 -Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

-§ 6257 –Dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach 

budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego o 

kwotę 735.405,69 zł. 

Powyższe środki finansowe to refundacja poniesionych wydatków w 2018 roku dotyczących 

zakończonego i rozliczonego zadania inwestycyjnego o nazwie „Poprawa jakości infrastruktury 

sportowej i dydaktycznej na terenie Gminy Oleśnica”.  

W rozdziale 90002 -Gospodarka odpadami komunalnymi: 

Zwiększono: 
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- § 0910 –Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

108,00 zł, 

- § 0970 –Wpływy z różnych dochodów o kwotę 275,72 zł.2  

 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60014 - Drogi publiczne powiatowe: 

Zwiększono: 

-§ 2710–Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu 

terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących o kwotę 38.000,00 zł. 

Pomoc finansowa dla Powiatu Staszowskiego w postaci dotacji celowej przeznaczona 

zostanie na realizację na terenie gminy Oleśnica zadania pn: „Remont odcinka drogi 

powiatowej nr 0109T Bydłowa -Brody od km 0+750 do km 1+950”.  

W rozdziale 75023 -Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

-§ 4300 –Zakup usług pozostałych o kwotę 2.906,41 zł, na realizację zadań bieżących. 

Dokonano zmian w dziale 801 -Oświata i wychowanie w następujący sposób: 

W rozdziale 80101 -Szkoły podstawowe: 

Zwiększono: 

-§ 4210 –Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1.175,21 zł.  

W rozdziale 80104 -Przedszkola: 

Zmniejszono: 

-§ 4210 –Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 5.000,00 zł, 

-§ 4260 –Zakup energii o kwotę 10.000,00 zł. 

Zwiększono: 

-§ 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 15.000,00 zł, na wydatki 

związane z przebudową budynku przedszkola. 

W rozdziale 80110 -Przedszkola: 

Zmniejszono: 

-§ 4440 –Odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 195,53 zł. 

W rozdziale 80195 -Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

-§ 4440 –Odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 1.108,38 zł.3  

 

Dokonano zmian w dziale 854 -Edukacyjna opieka wychowawcza w następujący 

sposób: 

W rozdziale 85401 -Świetlice szkolne: 

Zwiększono: 
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-§ 4440 –Odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych o kwotę 128,70 zł. 

W rozdziale 85415 -Pomoc materialna dla uczniów o charakterze socjalnym: 

Zwiększono: 

-§ 3240–Stypendia dla uczniów o kwotę 6.459,00 zł. 

Powyższych zmian dokonano na podstawie pisma dyrektora Przedszkola Gminnego im. św. 

Jana Pawła II w Oleśnicy znak: PGm.L.dz.31/2019 oraz pisma dyrektora Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Oleśnicy znak PSP.L.dz./203/05/19.  

Dokonano również zwiększenia środków na stypendia szkolne w wysokości 6.459,00 zł jako  

wkład własny gminy Oleśnica dotyczący pomocy materialnej dla uczniów o charakterze 

socjalnym. 

Rozdysponowano środki finansowe na realizację poszczególnych wieloletnich zadań 

inwestycyjnych (załącznik Nr 3 do niniejszej Uchwały) zwiększając udział własnych środków 

finansowych, a tym samym zmniejszając kwotę kredytu o 692.427,00 zł (załącznik Nr 5 do 

niniejszej Uchwały). 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

-  Plan dochodów budżetowych na 2019 rok. 

-  Plan wydatków budżetowych na 2019 rok. 

- Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2019 roku. 

-  Zadania inwestycyjne roczne w 2019 r. 

- Przychody i rozchody budżetu w 2019 r. 

-  Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych 

zadań zleconych odrębnymi ustawami w 2019 r. 

-  Dochody i wydatki związane z realizacją zadań realizowanych na podstawie porozumień 

(umów) między jednostkami samorządu terytorialnego w 2019 r. 

-  Dotacje celowe w 2019 roku. 

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmian w  budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Maciej Płatos, Anna Maria Zeliaś 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr X/56/19.  

 

Ad. 8. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym.  

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach: : 

- całkowite rozliczenie jeśli chodzi o roboty budowlane projektu budowy kompleksu sportowego 

przy Publicznej Szkole Podstawowej;  

- ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na rozbudowę sieci wodociągowej na odcinku Borzymów 

- Wólka Oleśnicka koszt 98.200 zł robót budowlanych plus nadzór – 75 % kosztów 

kwalifikowanych to będzie dofinansowanie z UE; 

- złożony został wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych tj. remont obwodnicy odcinek 

Strzelce – Oleśnica oraz odcinek od Wólki Oleśnickiej do  ul. Szkolnej przez ul. Wesołą i obok 

cmentarza wzdłuż cmentarza w dół; 

- został ogłoszony przetarg na rozbudowę sieci wodno-kanalizacyjnej przedłużenie ul. 

Brzozowej i ul. Południowej – przewidywany termin zakończenia inwestycji koniec lipca 2019 

roku;  

- uzupełnione zostały wnioski na modernizację oświetlenia ulicznego i budowę sieci 

kanalizacyjnej;  

- złożony został wniosek do FOGRU;  

- zostały zamontowane urządzenia na placu zabaw przy ul. Ogrodowej, finansowane w ramach 

Funduszu Sołeckiego,  

- odbyło się spotkanie z przedstawicielami Starostwa Powiatowego w sprawie ograniczenia 

ruchu ciężarowego na terenie Gminy Oleśnica;  

- odbyły się uroczystości i poświęcenie samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP 

Pieczonogi;  
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- odbyły się uroczystości odsłonięcia i poświęcenia tablicy upamiętniającej ofiary katastrofy 

smoleńskiej i pomordowanych w Katyniu;  

- przygotowujemy prawdopodobnie na dzień 7 czerwca uroczyste poświecenie i otwarcie 

kompleksu sportowego przy Szkole Podstawowej w Oleśnicy;  

- uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Społecznej przy Szpitalu w Staszowie;   

- przystąpiliśmy do regulacji prawnej drogi biegnącej od ul. Szkolnej do ul. Wrzosy (wzdłuż 

placu szkolnego);  

- zostały ustalone graniczniki na działce w Kępiu; 

- wyceniamy działkę, którą chcemy sprzedać PGiN, na której znajduje się stacja gazowa;  

- 27 maja wyznaczony termin wskazania granicy drogi przez Młynek w kierunku schroniska 

przy drodze na Strzelce  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn odniósł się do informacji  Burmistrza w sprawie 

ograniczenia ruchu ciężarowego dotyczącej wcześniejszego poinformowaniu kierowców o 

ograniczeniu, podał przykład, że wyjeżdżając ze Staszowa i Połańca kierowcy nie mają 

podanej takiej informacji , nt., że  z Oleśnicy nie pojedziemy do Pacanowa i  Stopnicy, 

następnie w sprawie Szpitala Powiatowego – rozbudowa i modernizacja szpitala nie idzie w 

parze z prawidłowym przyjmowaniem chorych pacjentów  na SOR-ze, poprosił Burmistrza o 

przekazanie na spotkaniu   sprawy nieprawidłowego przyjmowania pacjentów   i 

wyciągnięcie konsekwencji przez dyrekcję w stosunku do lekarzy.  

 

Ad. 9. Sprawy różne i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zgłosił wniosek od rodziców  o podwyższenie wymiaru 

czasu pracy logopedy w przedszkolu, poinformował , że 12 kwietnia na zaproszenie przyjechali 

przedstawiciele Klubu Baszta Rytwiany na kompleks sportowy przy Szkole Podstawowej. 

Doradzili pobranie próbek gleby, w celu doboru nawożenia, zakupu walca itd. Rada powinna 

podjąć decyzję czy zakładamy klub sportowy, czy kompleks będzie tylko do wykorzystania w 

czasie zajęć lekcyjnych. Zapytał o sprawę poszukiwania źródeł wody na terenie Gminy 

Oleśnica. Następnie poruszył sprawę własności drogi od ul. Szkolnej – ul. Wrzosy                            

(niekontrolowane wywożenie gruzu) jeżeli jest własnością Gminy o doprowadzenie do stanu 

użytkowania. Zapytał dlaczego pracownicy urzędu wykonują prace porządkowe przy 

wybranych prywatnych posesjach. Zgłosił sprawę wystającej studni  w parku, która 
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zabezpieczona jest tylko 2 krawężnikami – poprosił o lepsze zabezpieczenie. Na jakim etapie 

jest wniosek rewitalizacji Oleśnicy. Zapytał o realizację oznakowania ulic.  

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica.  

W sprawie logopedy – Przedszkole zatrudnia nauczyciela logopedę, dodał, że porozmawia z 

Panią Dyrektor czy jest takie zapotrzebowanie. W sprawie kompleksu sportowego, boisko 

budowane było z myślą przede wszystkim o szkole. W sprawie sprzątania przez pracowników 

urzędu przy prywatnych posesjach – odpowiedział, że spróbuje się dowiedzieć. Odnoście 

studni w parku – położona jest około 200 kg pokryta betonowa, jeśli będzie możliwość 

zasypania – zostaną te prace wykonane. W sprawie poszukiwania źródeł wody wielokrotnie 

była ta sprawa poruszana na obradach sesji – według ekspertów źródła, żeby miało wydajność 

dla połowy mieszkańców nie ma na terenie Gminy Oleśnica.   

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał o realizacje sprawdzania posesji czy są 

podłączone rynny do kanalizacji.  

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica takie kontrole były 

przeprowadzone.  

W sprawie oznakowania ulic odpowiedzi udzieliła Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i 

Gminy Oleśnica – przedstawiciel firmy zobowiązał się na początku przyszłego tygodnia do 

przedstawienia kosztorysu.    

- radny Stanisław Franciszek Skórski zadał pytanie w sprawie rewitalizacji oświetlenia oraz 

zapytał o budowę dalszego odcinka obwodnicy.   

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica w sprawie 

obwodnicy pismo oficjalne do Starostwa zostało przekazane, czekamy na odpowiedź.  

W sprawie rewitalizacji oświetlenia ulicznego wniosek jest po ocenie formalnej, ciągle w 

ocenie merytorycznej.  

- radny  Marian Józef Tendera w sprawie zagospodarowania terenu wokół stawu w Kępiu 

oraz o budowę dróg w Kępiu.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka zapytała czy Gmina organizuje imprezę z okazji Dnia 

Dziecka oraz na jakim etapie jest Dom Kultury.  

Burmistrz odpowiedział, że impreza organizowana jest przez trzy podmioty Radę Solecką, 

Polski Związek Wędkarskie i Gminę ( 3 czerwiec). Sprawa Domu Kultury poruszana została 

na komisji – do polowy czerwca będzie ogłoszony przetarg.  

- radny Michał Sławomir Lalewicz pogratulował sukcesów zawodniczkom oraz trenerom  za 

przygotowanie. Dodał, że to duża promocja dla Gminy, poprosił równocześnie o 

dofinansowanie wyjazdu na mistrzostwa do Zgorzelca 16-19  czerwca. Ad vocem 

wypowiedzi radnego Wiesława Czupryn odnośnie  założenia klubu sportowego, 

zaproponował na początek zajęcia pozalekcyjne z chłopcami z klas pierwszych 2-3 h 

tygodniowo, zorganizowanie 3-4 turniejów w ciągu roku, jeśli będzie efekt możemy pomyśleć 



13 

 

o założeniu klubu sportowego.  

- radny Łukasz Zbigniew Kozłowski uzupełniając wcześniejsze wypowiedzi powiedział, że 

zawodniczki zajęły I miejsce w województwie, w dniach 16-19 odbędą się mistrzostwa Polski 

szkół. Podziękował Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miasta i Gminy, sołtysowi, Radzie 

Miejskiej za wsparcie. Zapytał o drogę w Strzelcach na Zagaje jest wytyczona, trzeba 

rozważyć budowę drogi.  

- radny Konrad Guła zostały zamontowane wiaty przystankowe w Pieczonogach – poprosił o 

montaż koszy przy nich. Poprosiło również o podczyszczenie rowu w Pieczonogach.  

- Pan Stanisław Ambroży – Sołtys sołectwa Oleśnica zapytał o zmianę organizacji ruchu – tj. 

droga jednokierunkowa od Ośrodka Zdrowia do ul. Żeromskiego. 

- Pan Marian Stępień Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

wypowiedział się w sprawie braku dróg na terenie sołectwa Kępie.  

 

Ad. 10 Zakończenie obrad sesji  

O godz. 14:59 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady X Sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła: Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

 

 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

 

 

 

 

 

  


